
Motion gällande årskort på Norra Ståplats 

 
Med utvecklingen publikmässigt som vi sett de senaste åren står vi nu inför en ny utmaning, alla får 
inte plats.  
Vi har idag kanske runt ett tusental som står i kö för att få köpa ett årskort på Norra ståplats, och fler 
lär det bli. Många som varje match vill vara med och bidra till norra Europas bästa kortsida har ej 
möjligheten, samtidigt som det finns personer som innehar ett årskort som inte utnyttjar det till fullo.  
Därför tycker jag att vi behöver höja kraven för att få förlänga sitt årskort på Norra Ståplats. 
Jag har brottats med att hitta en siffra som känns rimlig och lagt ribban lågt till en början och landat i 
50%.  
Jag vill att AIK Fotboll efter säsongen 2025 delar med sig av siffror till sina medlemmar gällande 
nyttjandegrad, samt i vilken utsträckning årskorten delas, för att eventuellt i steg två korrigera den 
lagda ribban för möjlighet till förnyandet.  
 
 
  Därav yrkar jag på att… 
 

- … AIK Fotboll begränsar förlängningsmöjligheter avhängigt hur mycket innehavaren 
nyttjar årskortet (minst 50%). 

- … AIK Fotboll efter säsongen 2025 ska dela med sig av siffrorna rörande 
nyttjandegraden av årskort på Norra ståplats, samt i vilken utsträckning folk delar sitt 
årskort - för att eventuellt korrigera vart gränsen ska dras.    

- … AIK Fotboll ger särskild hänsyn och dispens för otillräcklig användning av årskort, 
till årskortsinnehavare som inte kunnat nyttja sitt årskort under säsongen, på grund av 
en arrangörsavstängning eller annan avstängning som hindrat denne att besöka 
matchevenemang på arenan under säsongen. 

 
 
Motionär: Jalle Hinderson  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


